
Koeieletters

Lustrumprogramma
----------------
Omroep MAX
----------------

De verhuizing van 
Mohna’s Leentje

25e jaargang, Februari 2018



2

Bestuur 2017-2018



3

4. Commissieoverzicht  
5.	 Redactioneel	
6.	 Voorzitterswoord	
7.	 Dierennieuws	
9.	 Excursie	Geitenhouderij	
10.	 Lustrumprogramma	 	 	
13.	 Koesignalen	
14.	 Onderonsje
16.	 Innovatiebeurs	“Voeding”	 	
19.	 Schapen	verlossen	 	
20.	 Afgestudeerd	en	dan...	
22.		 Quotes
24.	 Boerenbloed	
26.	 Omroep	Max	
28.	 Internationaal		 	
29.	 Excursie	Rendac	
31.	 Cursus	Rectaal	Exploreren	
33.	 Afgestudeerden	 	

Inhoudsopgave



4

Symposiumcommissie
Max	Kerckhoffs
Pauline	Inberg
Tim	van	Dijk
Marin	Boomsma
Narda	Eijkelenboom
Annelien	Hoff

Excursiecommissie
Lenneke	Heerts
Stijn	Nieuwenhuis
Fleur	Siebes
Mathijs	Knipscheer
Simon	Blokhuis
Lennert	Klasen

Rundementcommissie
Lenneke	Heerts
Wouter	Heitkamp
Celine	Jurjens
Carina	den	Hartogh
Anne	Tersmette
Laura	Petersen

Beurscommissie
Peter	van	der	Loos
Ninke-Maike	van	de	Water
Iris	van	Drie
Enjo	Olthof
Douwe	Wijnia
Kim	Hopman

Varkenscommissie
Peter	van	der	Loos
Siem	Entius
Carmen	Brummelhuis
Teus	van	Alphen
Gijs	ter	Woerds
Nanet	Rijlaarsdam

Koemissie
Stijn	Nieuwenhuis
Jette	van	Kooten
Jannie	van	de	Lelij
Jelle	Korsten
Miranda	van	Schie
Fimke	Dijkstra

RVB-commissie
Ninke-Maike	van	de	Water
Bas	Knoef
Lotte	Vissers
Aart	van	Dam
Melissa	Martens
Anna	Tjitske	Wienia

Kascommissie
Stefan	Bollen
Joey	Schuttenbeld
Peter	van	der	Loos

Sponsorcommissie
Max	Kerckhoffs
Pauline	Inberg
Jannie	van	der	Lelij
Marleen	van	Esch

KHZH-commissie
Pauline	Inberg
Alger	Hiemstra
Ramon	Pardijs
Luc	Snoeijen
Agnes	Bouw
Sarah Boomaerts

Pluimveecommissie
Ninke-Maike	van	de	Water
Mirthe	de	Wit
Julian	Huijboom
Maaike	Röling
Tanya	van	Heijst
Wilco	van	Ittersum

Redactie-commissie
Max	Kerckhoffs
Ninke-Maike	van	de	Water
Fleur	Schipstra
Robin	Peters
Mathilde	Schipper
Dylan	van	de	Vegte
Cas	Eijgelshoven

www.-commissie
Pauline	Inberg
Sam	Bruggink
Jennifer	Koetsier

Lustrumcommissie
Laurens	de	Jager
Bastiaan	de	Groot
Marline	van	Mil
Thomas	Spliethof
Sascha	Hebbelinck
Sanne	de	Vries

Commissieoverzicht



5

Misschien	herinnert	u	zich	deze	
geweldig	leuke	varkens	nog	van	de	
rassenquiz	tijdens	de	mooiste	BiLE	ooit.	
Het	zijn	namelijk	twee	prachtige	Bonte	
Bentheimers.	Ze	staan	op	de	voorkant	
van	deze	eerste	editie	omdat	hun	levens-
stijl	erg	goed	te	vergelijken	is	met	dat	
van	de	ideale	student.	De	Bonte	Bent-
heimer	werd	namelijk	veel	gehouden	
in	Duitsland	tijdens	de	oorlog,	omdat	
het	een	zuinig	en	niet	veeleisend	varken	
is	en	daarom	een	erg	goedkoop	en	
makkelijk	te	houden	dier	is.	Goedkoop	
en	makkelijk,	twee	kernwoorden	voor	
een	typische	student	die	met	z’n	brakke	
hoofd	in	een	schrale	supermarkt	op	zoek	
is	naar	voer.	Daarnaast	is	de	Bonte	Bent-
heimer	stressbestendig,	een	eigenschap	
die	wij	maar	al	te	graag	allemaal	zouden	
willen	bezitten.	Echter,	de	belangrijkste	
vergelijking	die	er	te	maken	valt	is	dat	
de	Bonte	Bentheimer	een	relatief	hoog	
spekaandeel	heeft.	

Het	vlees	heeft	een	hoog	intramusculair	
vetgehalte,	wat	de	smaak	en	het	uiterlijk	
van	het	vlees	ten	goede	komt.	Als	er	iets	
is	waardoor	op	uiterlijke	kenmerken	het	
verschil	gemaakt	kan	worden	tussen	een	
student	en	een	saaie	burger,	dan	is	het	
wel	de	overmatige	voedingstoestand	
van	de	student.	Met	dit	veelal	verhoog-
de	vetpercentage	kunnen	we	ons	dus	
zelfs	op	lichamelijk	gebied	met	de	Bonte			
Bentheimer	vergelijken.
Dit	is	de	eerste	editie	van	de	nieuwe	
redactiecommissie,	dat	is	misschien	ook	
wel	te	zien.	Wij	moeten	nog	van	alles	
leren	(zoals	soepel	op	de	foto	gaan	met	
tolakkerschapen),	maar	als	we	allemaal	
een	voorbeeld	nemen	aan	dit	geweldi-
ge	varken,	ongevoelig	zijn	voor	stress,	
lekker	door	blijven	vreten	en	zuipen,	dan	
komt	het	ook	dit	jaar	vast	allemaal	goed.

De	groetjes!
Fleur	Schipstra

Redactioneel
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Brrr...	De	koude	wintermaanden	zijn	
weer	aangebroken	aan	mijn	bevroren	
handen	te	voelen.	Hier	is	natuurlijk	maar	
één	oplossing	voor	en	dat	is	aan	het	
werk	gaan.	Gelukkig	hebben	wij	de	
afgelopen	maanden	niet	stil	gezeten	
en	zijn	wij	dat	de	komende	maanden	
ook	zeker	niet	van	plan.	Na	een	kleine	3	
maanden	voelen	wij	ons	inmiddels	aar-
dig	gesetteld	in	ons	bestuurshok	en	is	de	
kamer	schoner	dan	ooit	te	voren.	

Het	nieuwe	jaar	is	inmiddels	van	
start		gegaan.	Hopelijk	zijn	jullie	net	zo											
benieuwd	als	ik	wat	2018	ons	gaat	
brengen,	maar	ik	kan	jullie	verzekeren	
dat	het	zoals	altijd	weer	veefokkers-
waardig	zal	zijn.	Alle	goede	voornemens	
over	gezond	eten	en	niet	drinken	zullen	
overboord	gegooid	worden	tijdens	
onze	nieuwjaarsborrel	en	de	BiLE.	De	
hersenen	zullen	weer	goed	geprikkeld	
worden	tijdens	alle	leerzame	activiteiten	
en	excursies	waar	de	veefokkersagenda	
barstensvol	mee	staat	én	niet	te	
vergeten	iets	heel	speciaals	zal	er	
komend	jaar	plaatsvinden.

2018	is	natuurlijk	een	extra	bijzonder	
jaar	voor	ons,	want	hierin	gaan	wij	het	
6e	lustrum	van	V.V.F.C.	“De	Uithof”	
vieren.	Onze	lustrumcommissie	is	al	
een	tijdje	hard	aan	het	werk	en	zal	de	
komende	maanden	deze	lijn	voortzetten	
om	voor	jullie	een	legendarisch	lustrum	
te	organiseren!

Ik	ben	blij	om	te	zien	dat	onze	
activiteiten	goed	bezocht	worden	en	de	
veefokkerskamer	altijd	bomvol	zit	met	
gezelligheid.	Daarom	zie	ik	jullie	allemaal	
ook	in	2018	graag	bij	al	onze	activiteiten.

Iedereen	nog	de	beste	wensen	en	een	
VEEterinair	goed	jaar	gewenst!

Met	VEEterinaire	groet,

Lenneke	Heerts
h.t.	Voorzitter	der	Veterinaire	Vee	Fok-
kers	Club	“De	Uithof”

Voorzitterswoord
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Leentje’s	Yvon	is	ondertussen	verhuisd	
naar	de	melkveestal.	Daar	staat	ze	
tussen	haar	soortgenoten	en	zijn	ze	
samen	aan	het	wennen	aan	het	voerrek.	
Gelukkig	is	onze	Yvon	heel	slim	en	had	zij	
meteen	door	hoe	dit	systeem	werkte	en	
kan	ze	daardoor	lekker	goed	
doorgroeien.

Mohna’s	Leentje	is	zoals	sommigen	
misschien	al	wel	weten	verhuisd	naar	
de	kinderboerderij	en	natuurlijk	moest	
zij	daar	even	wennen,	maar	inmiddels	
vermaakt	zij	zich	prima!	

Helaas	heb	ik	heel	slecht	nieuws	wat	
onze	schapen	betreft.	Van	de	vier	
schapen	die	gedekt	zijn,	bleken	er	drie	
gust	te	zijn	namelijk	José,	Gerda	en	
Nicolien.	Dit	betekent	dat	alleen	Olivia	
drachtig	is	en	wij	dus	komend	jaar	weinig	
nakomelingen	zullen	krijgen.	Wij	zullen	
dus	met	zijn	allen	hard	duimen	dat	Olivia	
een	mooie	tweeling	voor	ons	op	de	
wereld	zet,	zodat	wij	weer	wat	dichter	bij	
ons	fokdoel	zullen	komen.	Het	enige	
goede	nieuws	is	dat	Olivia	wel	ons	
schaap	is	met	de	beste	genen.

Janna,	Jannie	en	Marleen	zijn	allemaal	
geïnsemineerd	met	sperma	van	een	
Durocvarken.	Janna	en	Jannie	zullen	naar	
verwachting	half	februari	gaan	
werpen.	Marleen	iets	later,	namelijk	half	
maart.	Na	lang	wikken	en	wegen	en	vele	
telefoontjes	hebben	wij	dus	besloten	
om	richting	een	Duroc	te	gaan	fokken.	
Hopelijk	lopen	er	dan	over	een	aantal	
jaar	geen	gevlekte,	maar	mooie	rode	
verenigingsbiggen	op	de	Tolakker	rond.

Dierennieuws
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VRAAG UW
 DIERENARTS 

OM INFORMATIE

ALS UW HUISDIER STAAR 
KRIJGT IS ZIJN TOEKOMST 

NIET MEER UITZICHTLOOS!
(en is operatie vaak niet meer nodig!)
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Dinsdag	31	oktober	gingen	we	op	excursie	
naar	een	geitenhouder,	Adrie	van	Bentum,	
in	Bunnik,	en	wel	op	de	fiets!
 
We	werden	verwelkomd	met	koffie	en	
thee.	De	dierenarts	die	ook	aanwezig	zou	
zijn,	had	een	griepje	opgelopen	en	was	
dus	helaas	afwezig.	Vrijwel	direct	begon	
een	interactief	gesprek	met	Adrie.	Zo	
hadden	we	het	over	zijn	fokdoelen,	geiten-
rassen,	lammerperiode,	melktechniek	en	
ook	Q-koorts.	

Zelf	is	Adrie	in	2010	getroffen	door	
Q-koorts	en	heeft	daarbij	de	hele	
veestapel	moeten	ruimen.	Toender	ijd	had	
hij	een	erg	productieve	veestapel,	maar	na	
de	ruiming	zat	er	voor	de	
veehouder	niets	anders	op	dan	met	een	
mindere	veestapel	opnieuw	te	beginnen.	
Nu	is	hij	op	de	weg	terug	naar	een	sterke	
productieve	veestapel.	

Daarnaast	hebben	we	het	nog	gehad	over	
een	wondermiddel,	appelazijn!	Adrie	had	
via	een	goede	vriend	uit	Australië	gehoord	
dat	appelazijn	een	goed	bijproduct	is	naast	
het	gewone	rantsoen.
Hiermee	is	Adrie	aan	de	gang	gegaan	en	
inderdaad;	de	geiten	waren	fitter,	het	
kiemgetal	was	lager	en	de	geiten	hadden	
minder	mastitis.	Wisselend	gebruikt	Adrie	
appelazijn,	zoals	ook	nu	het	geval	is.	

Vanuit	de	groep	kwam	de	vraag	hoe	
geitenmelk	nou	eigenlijk	smaakt,	dus	toen	
kregen	we	allemaal	van	Adrie	een	
beetje	verse	geitenmelk	uit	de	tank.	En	dat	
smaakt	goed!

Het	was	een	leuke,	gezellige	en	vooral	ook	
leerzame	avond.	We	hebben	onze	stalen	
rossen	weer	gepakt	en	zijn	op	huis	aan	
gegaan,	via	een	voor	Google	Maps	gehei-
me	binnendoor	weg	(loopbrug)	die	toch	
duidelijk	korter	was!

Ramon	Pardijs

Excursie geitenhouderij
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Lustrum V.V.F.C. "De Uithof" SPEKTAKEL 
Over nog geen 2 maanden start het zesde lustrum! Vier dagen lang vieren wij de 30ste verjaardag 

van onze mooie vereniging. Van schuurfeesten tot een brakke-koppen-brunch en bedrijfsbezoeken, 
dit heugelijke feest zal niemand ontgaan. De kaartverkoop begint op 5 maart. Blijf van alles op de 

hoogte via de site en de lustrum Facebookpagina. 

 

Programma: 
Maandag 19 maart:  

17.00 uur Officiële opening 
17.30 uur Lustrum openingsborrel  

18.00 uur Honorairendiner 
20.00 uur Receptie 

00.00 uur Openingsfeest 
 

Dinsdag 20 maart: 
13.00 uur Zwijnfestijn 
20.00 uur Themafeest 

 
Woensdag 21 maart:  

11.00 uur Dierenarts voor één dag  
13.00 uur Ledenlunch  
15.00 uur Ossenjacht 

20.00 uur Pubquiz 
 

Donderdag 22 maart:  
08.00 uur Mini-binnenlandexcursie 

20.30 uur Boerenzangborrel 
23.00 uur Eindfeest 
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Op	2	november	begaven	we	ons	richting	
Woudenberg	naar	het	bedrijf	van	Gert-
Jan	Peelen.	Niet	alleen	wij,	ook	
studenten	uit	Wageningen	waren	daar-
naar	onderweg	met	hetzelfde	doel.	We	
gingen	ons	namelijk	de	hele	dag	bezig-
houden	met	koeien	(hoe	kan	het	ook	
anders?)	in	een	cursus	Koesignalen.	

Op	de	site	van	Vetvice	over	koesignalen	
staat	het	volgende	te	lezen:	“Koeien	
geven	voortdurend	informatie	over	hun	
huisvesting,	gezondheid	en	verzorging.	
En	koeien	vertellen	altijd	de	waarheid.”		
Ook	staat	er	“Je	moet	alleen	weten	hoe	
je	die	signalen	af	kunt	lezen”.	Dat	is	dan	
ook	wat	wij	gedurende	de	dag	gingen	
leren.	De	dag	bestond	uit	een	
theoretisch	en	praktisch	deel	met	
afsluitend	een	eindbespreking.

Het	theoretische	deel	nam	de	ochtend	
in	beslag.	Waar	theorie	soms	saai	klinkt,	
was	dat	hier	zeker	niet	het	geval.	Met	
foto’s,	filmpjes	en	ruimte	voor	
meedenken	maakte	Joep	Driessen	het	
makkelijk	onze	aandacht	erbij	te	houden.	
Er	wordt	uitgebreid	stilgestaan	bij	de	
zes	vrijheden	van	de	koe	(water,	licht,	
lucht,	rust,	ruimte	en	voer)	en	hoe	die	in	
stallen	toe	te	passen	zijn.	Vele	
koesignalen	komen	voorbij	en	het	wordt	
duidelijk	dat	niet	alleen	naar	de	koe	zelf	
gekeken	moet	worden,	maar	ook	naar	
de	omgeving	van	de	koe.	Het	theorie-
gedeelte	vond	plaats	in	een	skybox	met	
mooi	uitzicht	op	de	stal,	waardoor	we	al	
geregeld	de	stal	in	hadden	kunnen	turen.	

’s	Middags	was	het	dan	tijd	om	die	
stal	ook	echt	in	te	gaan	en	de	geleerde	
principes	toe	te	passen.	In	deze	in	2010	
vernieuwde	stal	worden	190	koeien	
gemolken.	Dat	we	te	maken	hadden	met	
een	enthousiaste	veehouder	was	ons	
’s	ochtends	al	duidelijk	geworden.	Trots	
en	gedreven	wordt	verteld	over	het	
bedrijf	en	men	staat	duidelijk	open	voor	
al	onze	vragen	en	ideeën.	

Nadat	we	een	tijdje	door	de	stal	hebben	
gelopen	was	het	alweer	tijd	voor	een	
eindbespreking.	Hierin	was	tijd	om	al	
onze	gevonden	koesignalen	en	
bijbehorende	oplossingen	door	te	
spreken.	Fanatiek	als	we	waren,	leek	het	
er	soms	bijna	op	dat	de	veehouder	z’n	
hele	stal	wel	kon	gaan	aanpassen.	
Gelukkig	werd	dan	ook	eerst	uitgebreid	
stilgestaan	bij	goede	punten	van	dit	
bedrijf,	en	dat	waren	er	veel.	Daarna	
werd	besproken	wat	er,	gezien	de	
koesignalen,	beter	kon	op	dit	bedrijf	en	
welke	realistische	maatregelen	hiervoor	
genomen	kunnen	worden.	Met	name	
over	de	ligboxen	werd	uitgebreid	
gespard,	deze	zijn	immers	belangrijk	
voor	de	rust	van	de	koe.	

Zo	vloog	de	dag	voorbij	en	was	het	weer	
tijd	om	richting	Utrecht	te	gaan.	Dankzij	
de	kundige	begeleiding	van	Joep	Dries-
sen	en	de	gastvrijheid	en	het	meedenken	
van	veehouder	Gert-Jan	Peelen	kwamen	
wij	weer	een	stuk	wijzer	terug	in	Utrecht	
aan.

Maaike	Röling	

Koesignalen
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Onderonsje
Naam:	Arne	Vanhoudt
Leeftijd:	33	jaar
Geboorteplaats: Hasselt,	België
Woonplaats:	De	Meern
Privé: Getrouwd	met	een	Antwerpse	
schone	en	papa	van	Matteo	(1,5jaar)
Functie:	junior	docent/kliniekdierenarts/
Ph.D	kandidaat
 

1.  Waar heb je gestudeerd en hoe 
ben je op de faculteit terecht gekomen?
Mijn	opleiding	tot	dierenarts	heb	ik	
genoten	in	Gent	(België).	Net	als	in	
Nederland,	duurt	de	opleiding	daar	6	
jaar.	In	mijn	laatste	jaar	heb	ik	gekozen	
voor	de	optie	herkauwers.	Toen	was	er	
nog	een	uitwisseling	tussen	de	faculteit	
in	Gent	en	in	Utrecht,	dus	heb	ik	ook	
2	weken	“co-schappen”	gelopen	bij	de	
buitenpraktijk	(nu	ULP).	Hierna	heb	ik	in	
Engeland	eerst	een	tijdje	in	de	praktijk	
gewerkt	en	vervolgens	de	opleiding	
tot	Europees	specialist	rundveedier-													
geneeskunde	(European	College	of	
Bovine	Health	Management)	gevolgd	
aan	The	Royal	Veterinary	College.	Omdat	
mijn	vrouw	en	ik	na	5	jaar	werken	en	
wonen	in	Engeland	weer	terug	wilden	
keren	naar	het	Europese	vasteland,	ben	
ik	op	zoek	gegaan	naar	werk	in	België	of	
Nederland	en	zo	uiteindelijk	op	de	
faculteit	in	Utrecht	terecht	gekomen.

2. Wat is het leukste aan je werk 
op de faculteit?
Het	leukste	aan	mijn	werk	op	de	faculteit	
is	de	veelzijdigheid	ervan.	

Het	ene	moment	sta	je	in	de	kliniek	een	
zieke	koe	te	behandelen	terwijl	je	je	
daarna	weer	kan	verdiepen	in	een	artikel	
of	je	eigen	onderzoek.	Ook	de	kans	om	
samen	te	werken	met	gedreven	
gelijkgezinden	is	een	pluspunt.

3.  Hoe is het om met studenten 
te werken?
Werken	met	studenten	heeft	een	unieke,	
boeiende	dynamiek.	Langs	de	ene	kant	
creëren	we	een	veilige	beschermde	leer-
omgeving,	terwijl	we	tegelijkertijd	jullie	
willen	prikkelen	en	uitdagen	om	nieuwe	
dingen	te	leren	en	je	te	ontwikkelen.	
Daarnaast	slagen	jullie	er	steeds	weer	in	
om	met	nieuwe	vragen	te	komen.	Hier-
door	ga	je	als	docent	zelf	weer	op	een	
andere	manier	naar	de	leerstof	kijken	
wat	tot	nieuwe	inzichten	kan	leiden.
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4.       Wat zijn je hobby’s? 
Gek	doen	met	mijn	zoontje,	fietsen	en	
zwemmen.

5.       Wat is het gekste wat je tot nu toe 
meegemaakt hebt?
Dat	moet	toch	wel	zijn	dat	een	student	
tijdens	de	stationstoets	de	pens	onder-
zocht	op	het	bekken.	Wat	stress	al	niet	
met	je	kan	doen!

6.       Wat zou je op veterinair gebied 
willen	bereiken	de	komende	jaren?
Bijdragen	aan	een	beter	begrip	van	
Mortellaro	en	het	behalen	van	mijn	
promotie	(Ph.D).

7.       Hoe zou je het type “Veefokker” 
willen omschrijven?
Een	veefokker	is	een	positivo,	een	
opgewekt	persoon	die	goed	in	zijn/haar	
vel	zit.	Daarnaast		heeft	een	veefokker	
een	uitgesproken	passie	voor	landbouw-
huisdieren,	diergeneeskundig	maar	zeker	
ook	breder.

8.       Heb je nog een mooie levensles 
voor de veefokker?
“WIK”	wat	staat	voor	‘Willen	Is	Kunnen’.	
Dit	is	de	leuze	van	de	Vlaamse	
Diergeneeskundige	Kring.
Daarnaast	wil	ik	jullie	aanraden	om	ten	
volle	te	genieten	van	de	ongedwongen-
heid	van	het	studentenleven.

Onderonsje
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Op	25	april	staat	de	innovatiebeurs	op	
de	agenda.	Dit	jaar	heeft	de	commissie	
ervoor	gekozen	om	alle	producten	uit	
te	kiezen	aansluitend	op	het	thema	
voeding.	Er	zullen	deze	dag	tien	innova-
tieve	producten	gepresenteerd	worden	
door	verschillende	bedrijven	waarbij	alle	
sectoren	van	de	veehouderij	aan	bod	ko-
men.	De	beurs	begint	in	de	middag	met	
een	plenaire	uitleg	over	alle	producten	in	
de	hoorcollegezaal.	Na	een	klassiek	diner	
is	er	voor	iedereen	de	mogelijkheid	om	
met	de	bedrijven	over	alle	verschillende	
producten	in	gesprek	te	gaan.	

De	hele	dag	is	vrij	toegankelijk,	alleen	
voor	het	diner	moet	je	jezelf	voor	18	
april	inschrijven	op	het	veefokkersbord.	
De	innovatiebeurs	is	de	kans	om	meer	
te	weten	te	komen	over	de	nieuwste	
ontwikkelingen	in	ons	toekomstige	werk-
veld.	Voor	elke	landbouwhuisdierenarts	
is	het	onmisbaar	om	alle	kennis	in	huis	
te	hebben	over	de	nieuwste	producten	
in	de	veehouderij	om	de	veehouder	zo	
optimaal	mogelijk	te	kunnen	begeleiden.	
Blokkeer	alvast	25	april	in	jullie	agenda’s	
en	komt	allen	richting	de	innovatiebeurs!

Beurscommissie

Innovatiebeurs “Voeding”
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BETTER COWS | BETTER LIFE CRV4ALL.NL

‘ Ik melk liever tien 
gezonde koeien 
extra dan één met 
problemen’
Melkveehoudster Ellen Rameijer, Lelystad 

Ellen Rameijer heeft een grote passie 
voor haar koeien. Een passie die ze 
deelt met CRV-klanten wereldwijd. Ze 
gaat voor een veestapel met een goede 
gezondheid, een goede vruchtbaarheid 
en een hoge levensproductie. 
‘BETTER COWS | BETTER LIFE’ draait 
voor haar niet alleen om resultaten, 
maar ook om een zorgeloze manier van 
veehouden, waarvoor zij ’s morgens 
graag vroeg opstaat.

590-17 Ad Inspiratiedag NAJK.indd   4 22-11-17   14:34
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Theorieavond 
Maandag	15	januari	werd	de	theorie-
avond	schapen	verlossen	georganiseerd.	
Na	alvast	een	drankje	gedaan	te	
hebben	op	de	nieuwjaarsborrel,	namen	
we	plaats	in	de	collegezaal.	Hier	vertelde	
Herman	Jonkers	de	verhalen	over	het	
verlossen	en	leerde	ons	de	fijne	
kneepjes	van	het	vak.	We	leerden	over	
veel	voorkomende	ziektes	en	
aandoeningen	bij	schapen	tijdens	de	
dracht	en	complicaties	die	kunnen	voor-
komen	bij	de	geboorte	van	de	lamme-
tjes.	Ook	kwamen	verschillende	stadia	
van	de	partus	en	welke	liggingen	we	
allemaal	tegen	zouden	kunnen	komen	
tijdens	onze	nacht	op	de	tolakker	aan	
bod.	
 
De	theorieavond	was	heel	leerzaam,	
zeker	voor	mensen	die	nog	nooit	hebben	
geholpen	met	verlossen,	waaronder	ik-
zelf.	Ik	heb	veel	geleerd	en	vond	het	heel	
interessant	om	over	de	
verschillende	complicaties	te	horen	en	
vooral	alle	verschillende	liggingen	die	
we	tegen	kunnen	komen	en	wat	te	doen	
bij	meerlingen.	Ook	de	korte	film	die	
we	te	zien	kregen	was	erg	leerzaam,	
en	hierdoor	kreeg	je	meer	een	beeld	
over	waar	je	op	moet	letten	tijdens	het	
verlossen	en	kon	ik	het	me	beter	voor-
stellen	hoe	het	eruit	ziet	als	je	eerst	de	
hoefjes	of	juist	eerst	het	snuitje	ziet	van	
het	lammetje.	Maar	dit	konden	we	op	de	
praktijkavond	nog	uitgebreid	oefenen.	
En	zoals	het	hoort	na	de	lezing	natuurlijk	
nog	even	gezellig	een	biertje	gedaan	op	
de	nieuwjaarsborrel!	
Mylène	van	der	Kruk

Praktijkavond
Dinsdag	16	februari	hebben	wij	de	
praktijkavond	schapen	verlossen	
gevolgd.	Dit	was	een	goede	toevoeging	
aan	de	theorieavond	die	we	de	dag	
ervoor	gehad	hadden.
We	begonnen	buiten	in	de	kou	
aangezien	we	zelf	niet	de	LH	kliniek	in	
konden.	Nadat	Pauline	ons	binnen	
gelaten	had,	volgde	de	hygiënesluis	en	
konden	we	aan	het	verlossen	beginnen.	
Het	begin	was	even	wennen,	de	
lammetjes	waren	erg	koud	en	slap,	maar	
toen	we	eenmaal	bezig	waren	was	het	
erg	leuk.	We	konden	zelf	de	lammetjes	in	
verschillende	posities	in	de	
nep-baarmoeder	leggen	en	ze	
vervolgens	proberen	te	verlossen.	
Stuitliggingen,	drielingen,	alles	kwam	
voorbij.	Hierbij	konden	we	vragen	stellen	
aan	Herman	Jonkers.	Naast	het	verlossen	
zelf	heeft	hij	ons	ook	nog	iets	bijgebracht	
over	de	zorg	voor	het	lammetje	na	de	
geboorte,	zoals	het	gebruik	van	een	fles	
en	sonde.

Het	was	erg	gezellig,	leuk	en	leerzaam,	
en	ik	kijk	er	naar	uit	om	onze	nieuwe	
kennis	te	kunnen	gaan	toepassen	tijdens	
het	nachtwaken	op	de	Tolakker.

Jette	van	Kooten

Schapen verlossen
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Dierenarts	en	dan	?
Tja	dat	is	de	vraag	die	je	meerdere	keren	
stelt	als	je	dat	felbegeerde	papiertje	dan	
eindelijk	in	je	handen	hebt.	Na	zeven	
jaar	studie	ben	ik	vorig	jaar	augustus	dan	
echt	begonnen	als	rundveedierenarts	
bij	Dier	&	Arts	Leeuwarden.	Een	praktijk	
met	vier	dierenartsen	voor	de	landbouw-
huisdieren	met	voornamelijk	rund	en	
een	klein	deel	melkgeitenbedrijven.	Dit	
zorgt	voor	een	leuke	afwisseling	in	het	
werk.	Het	is	een	praktijk	met	over	het	
algemeen	grote	melkveebedrijven,	waar	
de	focus	ligt	op	de	bedrijfsadvisering.	

Goed	jullie	vragen	je	natuurlijk	af,	hoe	
gaat	dat	dan?	Hoe	kun	je	je	het	beste	
voorbereiden	als	je	straks	daadwerkelijk	
degene	bent	die	de	beslissingen	moet	
nemen	voor	de	veehouder	en	natuurlijk	
ook	voor	het	dier.	Dit	was	ook	wat	ik	me	
afvroeg	toen	in	de	laatste	fase	van	mijn	
studie	zat,	een	goed	antwoordt	hierop	
heb	ik	niet.	Ik	heb	het	allemaal	maar	op	
me	af	laten	komen,	en	ik	denk	dat	dat	
het	enige	is	wat	je	kan	doen.	

Toch	maak	je	fouten	in	het	begin.	Je	
verwisseld	een	klant	op	de	visitebrief,	
je	spuit	per	ongeluk	2cc	per	dier	i.p.v.	
1cc	en	je	prikt	jezelf	met	een	naald	in	je	
eigen	vinger	wat	best	wel	pijn	doet	zeg	
maar.	Nee,	het	begin	is	niet	makkelijk.	
Zeker	niet,	maar	het	is	ook	niet	het	einde	
van	de	wereld	als	er	iets	mis	gaat.	

Wat	dan	wel	mooi	is	dat	je	zeven	jaar	
gestudeerd	hebt	en	dat	je	echt	een	bult	
kennis	hebt.	Je	denkt	dat	je	de	helft	kwijt	
bent	geraakt,	op	dat	ene	Veefokkers	
feestje	waar	het	fust	leeg	moest	en	jij	
dacht	dat	jij	diegene	was	die	de	laatste	
liters	voor	z’n	rekening	moest	nemen,	
echter	is	dat	niet	zo	en	komt	heel	veel	
van	die	kennis	weer	boven	drijven.	Dat	
helpt	je	er	echt	doorheen	en	zo	leer	je	
in	je	eerste	maanden	als	dierenarts	echt	
gigantisch	veel.	

Afgestuurd en dan...
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Ik	ben	nu	een	klein	half	jaartje	aan	het	
werk	en	iedere	week	leer	ik	nieuwe	
dingen.	Dat	maakt	het	spannend	maar	
ook	leuk,	zeker	als	het	lukt	en	je	van	
de	veehouder	een	appje	krijgt	(met	z’n	
spierballen	emoticon)	dat	de	koe	nadat	
jij	de	slag	eruit	hebt	gedraaid	een	gezond	
stierkalf	op	de	wereld	heeft	gezet	of	dat	
een	koe	na	een	lebmaag	laparoscopie	
weer	25	liter	geeft	in	plaats	van	nul.	Dat	
is	het	mooiste	wat	er	is	en	waar	je	het	
voor	doet.	Dat	maakt	het	gemis	van	de	
gezelligheid	in	Utrecht	(bijna)	helemaal	
weer	goed.	

Met	VEEterinaire	groeten,	

Fokke	Sikkema



22

R. Klerkx: “Je moet je 
lippen even nat maken. 
Volgens mij zijn ze zo 
droog als ik weet niet 

wat.”

A. Hiemstra: “Soms heb 
je gewoon een opening 

die kut is.”

R. Pardijs: “Je kunt het 
ook gewoon allemaal 

open vouwen en dan he-
lemaal aflikken.”

P. Inberg: “Het is een 
zeug Remco, je mag 

gewoon slaan.”

N. van de Water: “Ge-
woon grof  geschut erin 

douwen.”

M. Kerckhoffs: “Altijd 
leuk, pistooltjes waar iets 

uit komt.”

Quotes

     S. Hebbelinck: “Jon-

gens, ik ben mijn kut rasp 

vergeten.”
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N. van de Water; ‘‘Als ik 
in een zwembad spring 

verzuip ik waarschijnlijk’’  
B. Knoef; ‘Scheelt dat vet 

blijft drijven’’

Pauline tegen Stijn; 

‘‘Vergelijk jij mij nou met 
een koe?!’’ 

S. Nieuwenhuis; ‘‘Nee, 
met een varken’’

     ‘‘Ik heb voor mijn                   

verjaardag sperma van mijn 

vader gekregen’’; F. 

Siebes
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Hoi	allemaal!
Ik	ben	Sarah	Boomaerts,	18	jaar	en	ik	zit	
nu	in	mijn	eerste	jaar	hier	op	de	
faculteit.	Ik	kom	uit	Hoeven,	een	klein	
dorpje	in	West-Brabant.	Daar	ben	ik	
opgegroeid	op	de	boerderij	samen	met	
mijn	2	zussen.	Door	al	die	dieren	om	me	
heen	is	de	droom	om	dierenarts	te	
worden	er	altijd	wel	geweest,	maar	
sinds	ik	de	veearts	aan	het	werk	zag	en	
meehielp	werd	voor	mij	duidelijk	dat	ik	
de	richting	LH	wil	kiezen.

Mijn	ouders	hebben	het	bedrijf	
overgenomen	van	mijn	opa	en	oma.	Er	
werden	toen	ongeveer	80	melkkoeien	
gehouden	en	wat	schapen.	We	hebben	
sinds	2008	6	jaar	lang	een	melkrobot	
gehad,	maar	zijn	tijdens	de	bouw	van	de	
nieuwe	stal	toch	weer	overgestapt	op	
een	melkstal.	We	hebben	2	jaar	
gemolken	in	een	tijdelijke	opstelling.	
Eind	2014	was	de	nieuwe	stal	klaar	en	
hebben	we	deze	melkstal	overgeplaatst	
en	nog	een	beetje	uitgebreid.	

We	melken	nu	280	koeien	in	een	2x18	
swingover	rapid	exit	melkstal.	Daarnaast	
hebben	we	210	stuks	jongvee,	allemaal	
op	eigen	erf.	

We	hebben	voornamelijk	
zwartbonte	Holstein	koeien	die	gefokt	
worden	volgens	het	AaA-systeem.	De	
productie	per	koe	is	10.400	kg	met	
4,23%	vet	en	3,47%	eiwit.	Het	
celgetal	ligt	tussen	de	77	en	108.	Vorig	
jaar	hebben	we	1	jersey	overgenomen	
van	de	veehandelaar	die	bij	ons	de	
stiertjes	op	kwam	halen.	Deze	jersey	
hebben	we	Bambi	genoemd	en	we	
hebben	hem	tam	gemaakt.	Bambi	is	ons	
knuffelkoetje	geworden	en	we	hebben	
Bambi	geïnsemineerd	met	een	jersey.	
Sinds	november	hebben	we	ook	een	
Bambi	2.0.	Tussen	de	andere	koeien	
trekt	Bambi	de	nodige	aandacht,	hij	
komt	altijd	naar	je	toe	als	je	in	de	stal	
aan	het	werk	bent	en	in	de	weg	staan	
kan	hij	ook	als	de	beste.	

Boerenbloed
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Onze	koeien	kalven	af	in	een	strostal	en	
daarna	gaan	ze	door	naar	de	stal	waar	
ze	ook	gemolken	worden.	In	de	melkstal	
worden	de	koeien	herkend	met	een	
elektronisch	oormerk	waardoor	van	elke	
koe	de	gegevens	geregistreerd	worden.	
Met	dit	oormerk	kunnen	ze	ook	
gesepareerd	worden.	Zo	kunnen	koeien	
die	net	gekalfd	hebben	nog	een	paar	
dagen	in	het	strohok	blijven	waar	we	ze	
goed	in	de	gaten	kunnen	houden	en	ook	
zieke	koeien	worden	hierheen	gestuurd.	
De	automatische	separatie	is	ook	handig	
wanneer	een	koe	tochtig	is,	dan	kan	mijn	
vader	ze	meteen	insemineren.	

De	stal	is	aan	de	zijkanten	vrijwel	hele-
maal	open	en	aan	deze	zijden	worden	
de	koeien	gevoerd	langs	de	buitenkant.	
Verder	hebben	we	in	onze	stal	diep-
strooiselboxen	met	enkel	stro.	De	dikke	
mest	wordt	samen	met	stro	apart	afge-
voerd	naar	de	mestopslag.	Het	gier	loopt	
in	de	mestkelder	onder	de	stal.	Veel	van	
onze	grond	ligt	rondom	de	boerderij	zelf,	
waardoor	we	elk	jaar	aan	weidegang	
doen.	De	koeien	gaan	dan	overdag	
buiten,	maar	als	het	te	warm	is	doen	we	
ze	’s	nachts	buiten.	

Er	is	altijd	genoeg	te	doen	op	ons	bedrijf	
en	daarom	ga	ik	in	het	weekend	graag	
naar	huis.	Zo	melk	ik	ieder	weekend	nog	
minstens	één	keer	de	koeien	en	als	het	
even	kan	ga	ik	vrijdagmiddag	naar	huis,	
zodat	ik	in	de	avond	nog	in	de	stal	kan	
staan.	Zolang	mijn	studie	het	toelaat	
natuurlijk,	maar	nu	gaat	het	nog	prima.	
Hier	in	Utrecht	voel	ik	me	ook	erg	op	
mijn	plek	en	ik	vind	het	hier	echt	
keigezellig.	

Houdoe!	

Sarah Boomaerts
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Omroep Max

Boehringer Ingelheim Animal Health Netherlands bv
vetmedica.nl@boehringer-ingelheim.com
telefoon: +31 (0)72 566 24 11
www.boehringer-ingelheim.nl/animal-health

Er is áltijd ruimte om diergezondheid en dierenwelzijn te verbeteren. Vooral als je verder kijkt dan de 

kracht van een product alleen en samenwerking zoekt. Ons team is erop gebrand om gedeelde ambities 

waar te maken. Samen zie je meer, samen kun je meer. Samen kom je verder. Ook in 2018. 

EEN
VOORSTEL
RONDE

Niet op de foto: Alfred, Susanne, Renske, Valérie, Cindy, Tineke, Nienke, Anne en Martine.

Waar	is	Max?
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Haa	veefokkers,	hierbij	een	klein	over-
zicht	van	onze	veterinair	verantwoorde	
reis.		Afgelopen	september	en	oktober	
hebben	wij,	Femke	en	Tom,		’t	Stichtse	
veruild	voor	een	trektocht	door	Nieuw	
Zeeland,	met	als	doel	erachter	te	komen	
wat	“being	a	vet”	daar	inhoud.	Van	de	
acht	weken	die	we	hadden	hebben	we	
er	vijf	besteed	aan	stage	bij	verschillende	
praktijken.	
Op	onze	eerste	stage	dag	vielen	we	
gelijk	met	onze	neus	in	de	boter.	Niet	
geheel	toevallig	viel	onze	stage	periode	
samen	met	het	afkalfseizoen	op	het	
Zuidereiland.	08:00	kennisgemaakt	op	de	
praktijk,	twee	over	acht	zaten	we	al	in	de	
auto	naar	een	verlossing	van	een	mon-
ster,	aldus	de	veehouder.	Aangekomen	
bleek	het	om	een	schistosoma	reflexum	
te	gaan.	Met	behulp	van	een	foetotoom	
kwam	“het	monster”	in	stukken	naar	
buiten.	Een	interessant	begin	van	de	
stage,	nog	vele	bijzondere	verlossingen	
zouden	volgen.	
Aangezien	er	in	Nieuw	Zeeland	de	koeien	
het	vooral	moeten	doen	van	het	weide-
gras,	proberen	de	veehouders	de	piek	
melkproductie	samen	te	laten	vallen	met	
de	periode	maximale	grasgroei.	

Dit	heeft	tot	gevolg	dat	bijna	alle	koeien	
daar	in	het	voorjaar	kalven.	
Het	werk	van	de	veearts	in	het	voor-
jaar	bestaat	daarom	voornamelijk	uit	
verlossingen	(relatief	vaak	met	behulp	
van	foetotomie),	zieke	verse	koeien	en	
kalveren	onthoornen.	
Gedurende	de	weken	vorderde	werd		het	
op	het	Noordereiland	alweer	tijd	voor	
‘’mating”.		Het	nakijken	van	niet	cyclische	
dieren	en	metrichecken	was	orde	van	de	
dag.	
Bij	metrichecken	wordt	doormiddel	van	
een	soort	schraper	getest	of	er	pussige,	
stinkende	uitvloeiing	in	de	vagina	van	
verse	koeien	aanwezig	is.	Bij	
verdenking	van	een	metritis	worden	
de	koeien	intra-uterien	behandeld	met	
antibiotica,	waarbij	het	inbrengen	van	
een	pipet	in	de	baarmoeder	een	goede	
oefening	was.	
Al	met	al	hebben	we	ons	goed	vermaakt	
down	under,	veel	gezien	en	mogen	doen.	
Door	in	het	voorjaar	erheen	te	gaan	
waren	er	veel	interessante	casussen.	
Zeker	een	aanrader,	waarbij	de	geweldi-
ge	omgeving	ook	bijdraagt.	Een	geweldig	
mooi	land,	vol	veterinaire	uitdagingen.	

Tom	en	Femke

Internationaal
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Excursie Rendac
Dinsdag	14	november	was	het	zover,	
met	een	groep	enthousiastelingen	
vertrokken	we	in	alle	vroegte	naar	de	
Rendac.	Na	wat	file	onderweg	kwamen	
we	dan	toch	eindelijk	aan	in	het	mooie	
Brabantse	Son	en	Breugel.	Bij	aankomst	
viel	direct	op	dat	de	Rendac	niet	zo	erg	
stonk	als	verwacht,	althans	dat	was	mijn	
mening.	We	werden	hartelijk	ontvangen	
met	een	kopje	koffie/thee	en	een	plakje	
cake	waarna	we	uitleg	over	het	bedrijf	
kregen.	Deze	uitleg	was	best	handig	
want	de	Rendac	is	veel	meer	dan	een	
destructie	bedrijf!	Hoewel	ons	natuurlijk	
ook	verteld	is	hoe	het	destructie	proces	
in	zijn	werk	gaat,	hebben	ze	ook	verteld	
dat	de	Rendac	onderdeel	is	van	Darling	
Ingredients.	

Darling	Ingredients	heeft	als	doel	om	van	
dierlijke	bijproducten	eindproducten	te	
maken	die	voor	verschillende	doeleinden	
gebruikt	kunnen	worden.	Hierbij	kan	
gedacht	worden	aan	bio-energie,	maar	
ook	producten	die	weer	in	de	diervoeder	
industrie	en	in	de	humane	voedings-
industrie	terug	komen.	Hiervoor	zijn	
natuurlijk	strenge	eisen	aan	het	bedrijf	
verbonden.	Na	het	algemene	praatje	
over	het	bedrijf	werden	we	allemaal	in	
een	witte	jas	gehesen	en	compleet	met	
veiligheidsbril	was	het	tijd	voor	de	rond-
leiding	over	het	terrein.	Wat	opviel	was	
de	grootte	van	het	terrein	en	het	lawaai	
dat	de	machines	produceerden.	Helaas	
zat	na	de	rondleiding	de	excursie	er	al	
weer	op	en	vertrokken	we	weer	richting	
Utrecht,	maar	niet	zonder	bij	de	
Macdonalds	gestopt	te	zijn	natuurlijk!

Lotte	Vissers



Product en bestelinformatie: 
NML health B.V., Weesp | Tel: 0294 455 666 | Fax: 0294 - 430830

THE NATURAL POWER OF HONEY

Zalf met honing, essentiële oliën 

en cardiospermumextract

• Vertrouwd product, wetenschappelijk onderbouwd

• Honingenzymen zijn zuiverend en verzachtend

• Indien nodig afdekken met een wondgaasje

• Verkrijgbaar in verpakkingen van 10g, 30g en 180g
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Product en bestelinformatie: 

NML health B.V., Weesp | Tel: 0294 455 666 | Fax: 0294 - 430830

THE NATURAL POWER OF HONEY

Zalf met honing, essentiële oliën 

en cardiospermumextract

• Vertrouwd product, wetenschappelijk onderbouwd

• Honingenzymen zijn zuiverend en verzachtend

• Indien nodig afdekken met een wondgaasje

• Verkrijgbaar in verpakkingen van 10g, 30g en 180g

We	hebben	samen	met	Maarten	Pieterse	
twee	bedrijven	bezocht.	Op	28	
november	en	6	december	zijn	we	met	
twee	auto’s	vol	gemotiveerde	veefokkers	
naar	Rik	Wesseling	in	Leersum	gegaan	en	
we	zijn	op	bezoek	geweest	bij	de	vader	
van	Robin	Peters	in	Angerlo.	
Voordat	we	onze	armen	in	de	koe	staken	
gaf	Maarten	ons	nog	even	een	korte	
uitleg	over	wat	we	nou	precies	moesten	
voelen	en	waar	we	vooral	naar	moesten	
zoeken.	Voor	sommigen	onder	ons	was	
de	kennis	alweer	ver	weggezakt,	maar	
gelukkig	gaf	hij	duidelijke	aan	hoe	je	
bijvoorbeeld	de	cervix	goed	moest	vast-
pakken.	Hij	pakte	daarbij	stevig	je	arm	
om	het	voor	te	doen.

Na	zijn	uitleg	gingen	we	al	snel	rectaal	
exploreren.	Er	waren	studenten	mee	
voor	wie	dit	de	eerste	keer	was,	maar	
ook	studenten	voor	wie	het	al	iets	
makkelijker	ging.	

Tijdens	het	exploreren	liep	Maarten	
heen	en	weer	om	iedereen	te	helpen.	
Hij	had	zelf	een	scanner	bij	zich	en	kon	
daardoor	heel	duidelijk	de	follikels,	het	
corpus	luteum	en	de	cysten	laten	zien.	
Zo	hebben	we	ook	vaak	al	het	geslacht	
van	het	embryo	bepaald.	Hij	heeft	ook	
zelf	een	klein	handboekje	gemaakt	met	
daarin	praktische	tips	over	de	fertiliteit	
van	koeien,	dit	is	echt	een	aanrader	om	
te	hebben.	

Na	het	rectaal	exploreren	was	het	tijd	
voor	koffie	en	gebak.	Maarten	heeft	ons	
goed	begeleid	en	heeft	veel	uitgelegd.	
Op	de	bedrijven	werden	we	ook	
hartelijk	ontvangen.	Het	was	zeker	een	
hele	leerzame	en	interessante	cursus,	
die	de	moeite	waard	is	om	te	volgen!	

Petra	Pool

Cursus rectaal exploreren
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Accountancy en advies 

Wij zijn de financiële experts voor de medische beroepen. Van dierenarts tot arts, 

specialist, tandarts, orthodontist, fysiotherapeut en apotheker. Onze organisatie werkt 

landelijk vanuit 4 vestigingen. Wij bieden meer dan de traditionele dienstverlening. 

Persoonlijke aandacht en financieel advies op maat maakt deel uit van onze filosofie. 

Natuurlijk gaat het daarbij om accountancy en fiscaal advies maar ook andere zaken die 

van belang zijn voor uw praktijkvoering en uw persoonlijke situatie. 

 

Uw partner 

U kunt op ons rekenen als sparringpartner of adviseur voor al uw financiële zaken, maar 

ook in bijzondere situaties.  Dankzij onze kennis en ervaring staan we u ook bij in de 

minder alledaagse momenten van uw carrière. Zoals bij overnames, 

terugtreden/pensionering en zelfs conflicten.  

 

Contact 

Indien u vragen heeft of geïnteresseerd bent in onze dienstverlening dan kunt u contact met 
ons opnemen. Ons telefoonnummer is 088 – 10 20 800.  www.dezorgaccountants.nl 
   
    

De ZorgAccountants, daar wordt u beter van! 
 
 
Vestiging Arnhem  Vestiging Bilthoven Vestiging Groningen 
Velperweg 79  Soestdijkseweg Zuid 179 Hereplein 6 
6824 HH Arnhem      3721 AB Bilthoven  9711 GA  Groningen 
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Voor verschillende opdrachtgevers (pluimvee, runderen, varkens etc.) is 
AB Midden Nederland op zoek naar agrarisch medewerkers en melkers.  
 
Voorbeelden van werkzaamheden zijn voeren, boxen instrooien, melken en alle voorkomende 
werkzaamheden. Kandidaten met een specialisme binnen deze sector nodigen wij ook van harte 
uit om te reageren! 

Hebben wij jouw interesse gewekt?
Neem snel contact met ons op voor de mogelijkheden bij jou in de buurt!  
Bel of e-mail met onze relatiebeheerder Henk Verrips, tel. 030 229 22 52
e-mail hverrips@abmiddennederland.nl www.abmiddennederland.nl

AGRARISCH

ALLROUND AGRARISCH MEDEWERKERS 
EN MELKERS GEZOCHT
PER DIRECT EN TIJDENS VAKANTIE!
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VOOR DIEREN. VOOR GEZONDHEID. VOOR U.

SAMENWERKEN 
AAN RESULTATEN 
DIE TELLEN

Zoetis B.V. 
Postbus 81055
3009 GB Rotterdam
www.zoetis.nl
info.nl@zoetis.com

© 2017 Zoetis B.V.

Samenwerken aan een nóg betere diergezondheid. De vragen uit 
jouw werkveld zijn onze drijfveer om continu nieuwe oplossingen 
te ontwikkelen. Met een uitgebreid R&D programma blijft Zoetis 
innoveren. Zodat je als toekomstig dierenarts altijd beschikt over 
hoogwaardige diergeneesmiddelen, vaccins én ondersteunende 
diensten, waarmee je met de veehouder vooruit kunt. Vandaag en  
in de toekomst. Zo werken we samen aan resultaten die tellen.


